
Interpelácia č. 100/2016   
 
 
 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Spýtať sa chcem, aký je stav pri vymáhaní pohľadávky spoločnosti Blika. 
PhDr. Čižmár: 
Túto záležitosť rieši právna kancelária, ktorá zastupuje mesto. Ak chcete konkrétnu 
informáciu s nejakými konkrétnymi, kvalifikovanými číslami a termínmi, tak vám 
poskytneme na základe požiadania v písomnej podobe. 
Ing. Gore: 
Áno, určite budeme radi ak takúto informáciu budeme vedieť, aké  právne kroky sa dejú a ak 
sa dobre pamätám tak poslanec Kolesár navrhol aj to, aby sa ďalej rokovalo lebo Dohoda 
o urovnaní bola zamietnutá v mestskom zastupiteľstve. Bolo nejaké rokovanie na túto tému s 
Blikou? 
PhDr. Čižmár: 
Áno, tesne po zastupiteľstve sme kontaktovali spoločnosť Blika, oznámili sme im výsledok 
rokovania mestského zastupiteľstva, mimoriadneho zasadnutia s tým, že sme ich požiadali 
o možnosť ďalšieho vyrokovania podmienok. Zo strany Blika nám bolo potvrdené to, čo už 
čiastočne zaznelo aj na mimoriadnom zastupiteľstve, že z ich strany, zo strany spoločnosti 
Blika išlo o návrh finálny. Pokiaľ poslanci mestského zastupiteľstva majú predstavu alebo 
návrh na riešenie tejto situácie iný, majú ho predložiť ako návrh za mesto a rokovanie môže 
pokračovať ďalej s tým, že spoločnosť Blika samozrejme si bola vedomá aj toho ako zazneli 
závery jedného z pracovných stretnutí, kde bolo povedané, že výška, percentuálna výška 
zľavy nie je momentálne na programe dňa. To znamená nebude sa riešiť a v tomto vlastne 
narážame aj na problém, pretože spoločnosť Blika potom si žiada konkrétny návrh v čom 
poslanci nesúhlasia, resp. aký návrh majú za seba, aby tento návrh mimosúdnej dohody bol 
alebo Dohody o vysporiadaní vzájomných vzťahov bol doriešený do úspešného konca. Čiže 
čaká sa na nás.  
Ing. Gore: 
Zaujímavé. Je to finálny návrh a zároveň chcú našu ponuku alebo náš návrh, tak to je 
v rozpore podľa môjho názoru, to je v logickom rozpore. Takže, naviac pán primátor, keď sa 
neopýtam, tak ani, akým spôsobom by sme o tom boli informovaní, že toto čakajú. Keby som 
sa neopýtal dneska, tak odvtedy uplynuli koľko, dva mesiace uplynulo, či koľko mesiacov 
uplynulo od kedy ste sa s nimi stretli. 
PhDr. Čižmár: 
My sme sa nestretli, my sme ich vyzvali písomne a bolo písomne odpovedané.  
Ing. Gore: 
Dobre, ďakujem.  
 
 
 
 
 
Spôsob vybavenia: písomne 
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VEC: 
Odpoveď na interpeláciu č.100/2016 
 
 

Na 8. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Trebišove dňa  19.09.2016 ste vzniesli interpeláciu 
v súvislosti so stavom pri vymáhaní pohľadávky spoločnosťou Blika s.r.o. 
 
Na Vašu interpeláciu Vám zasielame  stanovisko advokátskej	kancelárie	Vojčík	&	Partners,	 s.r.o.,	
ktorá	 zastupuje	 Mesto	 Trebišov	 v	 právnej	 veci	 žalobcu:	 Mesto	 Trebišov	 proti	 žalovanému:	
BLIKA,	 s.r.o.,	 o	zaplatenie	 zadržaného	nájomného,	vedenej	na	Okresnom	súde	Bratislava	 I,	pod	
sp.	zn.	37Cb/190/2014: 
	
V	nadväznosti	na	Vašu	požiadavku,	si	Vás	dovoľujeme	v	právnej	veci	žalobcu:	Mesto	Trebišov	proti	
žalovanému:	 BLIKA,	 s.r.o.,	 o	zaplatenie	 zadržaného	 nájomného,	 vedenej	 na	 Okresnom	 súde	
Bratislava	 I,	 pod	 sp.	 zn.	 37Cb/190/2014,	 informovať	 o	aktuálnom	 stave	 v	súvislosti	 s	konaním	
o	oslobodenie	 mesta	 Trebišov	 od	 súdneho	 poplatku	 v	rámci	 konania	 o	zaplatenie	 zadržaného	
nájomného	BLIKOU.	
	
Dňa	16.05.2016	 sme	obdržali	 výzvu	OS	BA	 I	na	 zaplatenie	 súdneho	poplatku	 za	podaný	 žalobný	
návrh	 vo	 veci	 samej,	 vo	 výške	 33,193.50	 €.	Následne	 dňa	 24.05.2016	 bol	 podaný	 v	mene	Mesta	
Trebišov	návrh	na	oslobodenie	od	súdnych	poplatkov	pre	celé	konanie	o	merite	veci.	Po	dotazovaní	
sa	na	Okresnom	 súde	Bratislava	 I	sme	boli	 informovaní,	že	predmetný	 spis	 sa	doposiaľ	nachádza	
u	vyššieho	súdneho	úradníka	na	rozhodnutie	o	oslobodení	od	súdnych	poplatkov,	pričom	doposiaľ	
nebolo	o	návrhu	rozhodnuté. 
 
 
 S pozdravom 
 
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
 
 
 
 

Ing.Gejza Gore 
Parková 3366/8 
Trebišov 07501 


